



Press release

24 May 2017

For immediate distribution

Tristan de la Porte takes the helm at new DUKES Dubai hotel

Tristan de la Porte du Theil has been appointed General Manager of DUKES Dubai hotel and residences on the Palm Jumeirah.

Tristan, who joins from Tonino Lamborghini Hotels & Resorts, in China, boasts an extensive CV, with a considerable knowledge of the luxury market in China and South East Asia – two key feeder markets for the new DUKES Dubai hotel.

He is no stranger to opening hotels, having previously been involved in the launch of two hotels in China while, over the last seven years, he has opened and overseen renovations at numerous restaurants, bars and other stand alone, independent and branded food and beverage operations in Thailand and throughout Cambodia and China.

Debrah Dhugga, Managing Director, DUKES Dubai, said: “Tristan is a really solid operator, with true international five-star hotel experience and brings exciting leadership to DUKES Dubai.

“First of all, he has a great deal of experience opening new hotels and independent food and beverage outlets, which is particularly important as DUKES Dubai is home to six restaurants and bars.

“In addition to that, after spending nine years working in South East Asia for a five-star brand, he not only understands the Asian markets, which we have identified as key source markets, he also understands luxury, especially when delivering five-star service as well as maintaining first class quality, consistently.

“Completing the ideal candidate profile, Tristan has had four years’ experience in the local and regional markets after managing five-star F&B operations in both Dubai and Jeddah.”

A graduate of Swiss hospitality school Glion Institute of Higher Education, Tristan holds Bachelor degrees in Hospitality and Tourism Management and International Hospitality Management.



He said: “The five-star luxury market in Dubai is extremely competitive but we aim to carve out a niche with our warm, welcoming contemporary product, combined with classical British service standards, that the award-winning DUKES London has excelled at for many years,”

“I am also impressed with DUKES’ food and beverage offering. Quite apart from the exceptional F&B teams, we not only have the long-established West 14th – a Dubai institution when it comes to steak – but we are also home to the first multi-award winning Khyber (Indian restaurant) outside of Mumbai.

“Elsewhere we have our signature Great British Restaurant (GBR), for which we have capitalised on one of the most significant trends to hit F&B over recent years – the re-emergence of British culinary classics. We have also exported the signature DUKES bar to Dubai, along with a traditional menu.”

Owned by luxury hospitality developer Seven Tides, DUKES Dubai is located on the west trunk of the stunning Palm Jumeirah, and marries Arabian luxury and British charm to reimagine one of the most successful heritage brands to come out of the UK.

DUKES Dubai comprises 279 guestrooms and 287 fully furnished apartments – including 64 suites and the women’s only Duchess Floor – along with a private beach club, and spa.

-Ends-

Photo caption: Newly appointed General Manager at DUKES Dubai, Tristan de la Porte du Theil

For more information, please visit www.dukesdubai.com or www.seventides.com

About DUKES Dubai

DUKES Dubai, owned by Seven Tides International, brings 279 guestrooms and 287 hotel apartments to the hotel scene, together with world-class leisure, conference and entertainment facilities including a stunning private beach, indoor pool, outdoor infinity pool and state-of-the-art gym, along with five food and beverage outlets.

About Seven Tides International

Based in Dubai, the United Arab Emirates, privately owned Seven Tides is an internationally oriented holding company established in 2004. Currently focusing on hospitality and real estate sectors, Seven Tides thinks progressively, works creatively, partners strategically and acts quickly. The result is a current portfolio of offerings from landmark hospitality acquisitions and commercial buildings to residential towers and multi-use complexes in the gateway cities of London and Dubai.

MEDIA CONTACT:

NATHALIE VISELE

Director



Arjaan Office Tower, Dubai Media City

Dubai, United Arab Emirates

Tel: +971 4 365 2711 | Mobile: +971 50 457 6525

E-mail: nathalie.visele@shamalcomms.com

Website: www.shamalcomms.com



A member of the WorldWisePR Affiliates



24 مايو 2017

بيان صحفي

تريستان ديلا بورت مديرا عاما لفندق ديوكس دبي الجديد

أعلن فندق ورزيدانس ديوكس دبي الجديد في جزيرة النخلة بدبي عن تعيين تريستان ديلا بورت دوتيل مديرا عاما للفندق قادما من فنادق ومنتجعات تونيو لامبورجيني في الصين.

ويملك دوتيل سيرة مهنية حافلة بخبرة مهمة في قطاع الفنادق الفخمة في الصين وجنوب شرق آسيا والتي تعتبران من أهم الأسواق التي يستقطبها فندق ديوكس دبي.

كما كان دوتيل فاعلا في مراحل افتتاح الفنادق الجديدة حيث كان سابقا مسؤولا عن اطلاق فندقين في الصين فيما كان خلال السنوات السبع الماضية مسؤولا أيضا عن افتتاح والإشراف على العديد من المطاعم التابعة للفنادق أو القائمة بحد ذاتها في تايلند وكمبوديا والصين.

وقالت ديبيرا دوغا المدير التنفيذي لفندق ديوكس دبي: "يعتبر تريستان مديرا غاية في الكفاءة مع خبرة دولية حقيقية في فنادق الخمس نجوم وستكون لخبراته القيادية فائدة جمة لديوكس دبي".

وأشارت إلى أن هذه الخبرة تتمثل اولا في خبرته الواسعة في افتتاح الفنادق الجديدة والمطاعم المستقلة وهذا جانب في غاية الأهمية لديوكس دبي حيث يضم ست مطاعم مختلفة.

وأضافت قائلة: "إضافة لذلك وبعد أن أمضى تسع سنوات في جنوب شرق آسيا يعمل لدى علامة تجارية من فئة خمس نجوم فهو يفهم تماما الأسواق الآسيوية التي تعتبر أسواقا رئيسية لفندقنا، كما أنه يدرك تماما مفهوم الفخامة خاصة ما يتعلق بتقديم خدمات الخمس نجوم والحفاظ على النوعية من الدرجة الأولى بصورة متواصلة وسلسة".

وقالت أيضا أن تريستان يمتلك خبرة اربع سنوات في الاسواق المحلية والاقليمية حيث كان قد أدار مطاعم من فئة خمس نجوم في دبي وجدة الأمر الذي يجعل منه الشخص المناسب لهذا الفندق.

ويحمل تريستان الذي تخرج من معهد غلايون للتعليم العالي الفندقي السويسري شهادة الإجازة في الإدارة الفندقية والسياحية والادارة الفندقية الدولية.

وقال تريستان: "تتميز السوق الفندقية الفخمة في دبي بالتنافسية العالية إلا أننا نعتزم احتلال مقام مميز لفندقنا الدافء والمضياف والمعاصر المتكامل بمعايير الخدمة البريطانية التقليدية والتي تميز بها فندق ديوكس لندن الحائز على جوائز لسنوات طويلة".

وأضاف: "أثارت مطاعم ديوكس دبي اعجابي فعلا فهناك مثلا مطعم ويست 14 الذي يعتبر مدرسة قائمة بحد ذاتها بدبي في مجال الستيك، كما يوجد لدينا مطعم خبير الهندي الحائز على جوائز عديدة وهو أول فرع لهذا المطعم الشهير خارج مومباي".

وتابع قائلاً: "كما يوجد لدينا مطعم جريت بريتش ريسطوراننت (جي بي آر) البريطاني المميز الذي حقق شهرة واسعة عالميا في السنوات الأخيرة في إعادة إحياء المأكولات التقليدية البريطانية هذا فضلا عن جلب قوائم المشروبات الشهيرة لديوكس".

جدير بالذكر أن ديوكس دبي الذي تمتلكه شركة سيفن تايدز لتطوير الفنادق الفخمة يقع في جزيرة النخلة على منطقة الجذع ويتميز بالجمع بين عناصر الفخامة العربية والأناقة الانجليزية ليكون من أكثر العلامات التراثية نجاحا التي تأتي من المملكة المتحدة.

ويضم ديوكس دبي 279 غرفة و287 شقة فندقية مفروشة مع 64 جناحا وطابق الدوقة الخاص بالنساء فقط مع نادي شاطئي خاص وسبا.

-انتهى-

الصورة: المدير العام الجديد لفندق ديوكس دبي تريستان ديلا بورت دوتيل

لمزيد من المعلومات يرجى زيارة: www.dukesdubai.com أو www.seventides.com

لمحة حول ديوكس دبي:

يضم فندق ديوكس دبي المملوك من قبل "سيفن تايدز" 279 غرفة و227 شقة فندقية بالإضافة إلى مرافق عالمية المستوى للترفيه والمؤتمرات بما فيها الشاطئ الخاص المدهش وحوض السباحة الداخلي وحوض السباحة الخارجي بدون حواف وصالة اللياقة المتطورة فضلا عن 5 مطاعم مميزة.

لمحة عن سيفن تايدز:

سيفن تايدز هي شركة قابضة خاصة يقع مقرها في مدينة دبي بدولة الإمارات العربية المتحدة، وتم تأسيسها في عام 2004. تركز الشركة حالياً على قطاعات الضيافة والعقارات، وتهدف إلى التوسع عبر العمل بروح الابتكار وخلق الشراكات الاستراتيجية والاستفادة من الفرص المتاحة من أجل تعزيز محفظتها التي تشمل العديد من الفنادق العريقة، والمباني التجارية، والأبراج السكنية، والمجمعات متعددة الاستخدامات في مدينتي لندن ودبي.

للاستفسارات الإعلامية يرجى التواصل مع:

ماريا الجميل

 SHAMAL
COMMUNICATIONS

برج أرجان للمكاتب

مدينة دبي للإعلام

دبي - الإمارات العربية المتحدة

هاتف: +971 4 365 2711

الجوال : +971 52 9111218

بريد الكتروني: maria.aljamil@shamalcomms.com

الموقع الالكتروني: www.shamalcomms.com

عضو في وورلد وايز بي آر أفيليايتز

www.worldwisepr.com

يرجى متابعة مجموعة شمال على:

